
 
 
 
 

                                            Z Á Z N A M 

z jednání mimořádné Rady regionu 
 

konané dne 25.11.2015 od 9 hod v kanceláři SORP v Písku, Velké nám. 1 

Přítomni:   Ing. Miroslav Sládek, Ing. Ivan Radosta, Pavel Souhrada, Zdeněk Bárta, Hana 
Kašparová, Markéta Honzíková, Mgr. Jaroslav Bouška, Lubomír Málek, 
Slavomír Harbáček, Ing. Vladimír Drye 

 
Předseda Rady regionu Miroslav Sládek (dále předsedající) přivítal přítomné na jednání 
mimořádné Rady regionu a konstatoval, že je Rada usnášení schopná. 
 
Určení ověřovatelů a zapisovatele: 
Předsedající navrhl jako zapisovatele Vladimíra Dryeho a ověřovatele zápisu Pavla Souhradu.  
 
Jediným bodem programu je projednání dalšího postupu ve věci vyúčtování příspěvku 
Jihočeského kraje na projekt „Orlicko čistější“. 
Předsedající v úvodu shrnul postup jednání mezi SORP a Jihočeským krajem / Krajským 
úřadem JčK od července do současné doby. 
Dále probíhala diskuse ohledně dalšího postupu jednání vůči Jihočeskému kraji (žádost o 
prominutí vratky vč. důvodové zprávy zastupitelstvu JčK dle usnesení valné hromady, dopis 
radní JčK Tůmové ve věci žádosti o prominutí a postupu případného splácení v případě 
neprominutí vratky a další související skutečnosti). Dále diskutován možné důsledky a postup 
v rámci SORP v případě neprominutí vratky - svolání mimořádné valné hromady, projednání 
dalšího postupu.  
Dne 1.12. domluvena schůzka zástupců SORP (M. Sládek, I. Radosta) s hejtmanem JčK J. 
Zimolou v této věci.  
 
Usnesení 01/25/11/15: 
Rada regionu ukládá předsedovi Rady regionu reagovat na výzvu radní JčK Ing. Hany 
Tůmové PhD. o nemožnosti splatit částku 982 068,- Kč najednou a podat žádost 
zastupitelstvu JčK o prominutí vratky v č. důvodové zprávy v termínu do 30.11.2015. 
Hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdržel se 0 
 
Předsedající ukončil jednání Rady regionu v 10 hodin. 
 
 
 
Zaznamenal: Vladimír Drye 
 
 
 
Ověřil: Pavel Souhrada 

 
Miroslav Sládek 

Předseda Rady regionu SORP 


